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Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

Hol tart a bölcs őde-óvodaépítési program? címmel az Országgy űlés Házszabályáról szól ó
46/1994. (IX. 30 .) OGY. határozat 91 . §-a alapján, kérdést kívánok benyújtani Varga
István, nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszter részére. Akérdésre a választ írásba n
kérem .

Budapest, 2009 . október 21 .

Dr. Nág Gábor Tamás
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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Tisztelt Miniszter Úr !

A felmérések szerint egyre kevesebben vállalnak gyereket. Holott a felmérések szerint a
magyar fiatalok sokkal több gyermeket szeretnének, mint amennyit végül is vállalnak ,
Európában a magyarok a leginkább gyerekbarát társadalom .

Ennek ellenére a jelenlegi kormányzat nem bátorítja gyermekvállalásra a családokat, sokka l
inkább elbizonytalanítja őket: a kormány csökkenti a gyes és a gyed idejét/összegét, de ne m
javítja a nők munkapiaci helyzetét .
A családoknak gondot okoz a gyermekek megfelelő elhelyezése : a bölcsődékben és
óvodákban túljelentkezés, várólista van .

Gyurcsány Ferenc 2006-ban azt ígérte, hogy kormánya növeli a családi napközik és a z
integrált – bölcsődei-óvodai ellátást is nyújtó – gyermekintézményi férőhelyek számát .

Bajnai Gordon 2009 tavaszán azt vállalta, hogy „folytatjuk és felgyorsítjuk az Új
Magyarország Fejlesztési Terv keretében megkezdett bölcsőde- és óvodaépítési programot .
Gyorsítunk a 2009-2010-es id őszakban a pályázati folyamaton, és átcsoportosítjuk az unió s
forrásokat . ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem tájékoztasson a bölcs őde- és óvodaépítési program részleteir ől !

2006 óta hány új bölcsődei férőhely létesült az országban ?

Hány új bölcsődei férőhely kialakítása van folyamatban jelenleg ?

2006 óta hány új óvodai fér őhely létesült az országban ?

Hány új óvodai férőhely kialakítása van folyamatban jelenleg ?

Mekkora összeget fordított az állam a programra ?

Kérem, az adatokat megyei bontásban megadni szíveskedjen .

Budapest, 2009 . október 21 .

Dr. Na -Gábor Tamás
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

